
P R O T O K Ó Ł   NR  XVI.2020 

 

z obrad XVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 19 marca 2020 r. w sali 

sesyjnej Urzędu Gminy Osieczna 

 

 

 

 

Obrady rozpoczęto 19 marca 2020 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:39 tego samego 

dnia. 

 

Obradom XVI sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan 

Roman Lewicki.  

 

Na stan 15 Radnych w obradach XVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna udział wzięło               

15 Radnych, tj.: 

1) Mirosław Stanisław Forszpaniak 

2) Zbigniew Forszpaniak 

3) Jarosław Glapiak 

4) Renata Helena Helińska 

5) Robert Przemysław Jaraczewski 

6) Paula Juskowiak 

7) Jakub Jacek Kolberg 

8) Marek Kozak 

9) Krystyna Stanisława Krajewska 

10) Roman Paweł Lewicki 

11) Sebastian Łagoda 

12) Mariusz Marek Mikołajczak 

13) Ewa Pietraszewska 

14) Przemysław Skowronek 

15) Robert Skrzypek 

 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji oraz powitanie Radnych i Gości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dzień dobry Państwu. Otwieram XVI sesję Rady Miejskiej Gminy Osieczna w dniu 19 marca 

2020 r. Wszystkich Państwa witam, witam również Panów Tomasza Szymańskiego i Pana 

Tomasza Nadolnego, którzy nagrywają dzisiejsze obrady. 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Rada Miejska Gminy Osieczna przybyła na obrady w pełnym składzie, w związku z czym 

stwierdzam, że jest wymagane prawem quorum do podejmowania decyzji prawnie wiążących. 

Proszę Państwa, w uzgodnieniu z Panem Burmistrzem złożyliśmy Państwu Sołtysom 

propozycję, bo jak wiemy przed sesją odbyło się spotkanie Pana Burmistrza z Sołtysami, że 

jeśli ktoś nie chce wziąć udziału w sesji, to jest na to zgoda ale nikomu nie zakazujemy aby 

uczestniczył w dzisiejszych obradach Rady.   

Lista obecności Radnych na XVI sesji Rady Miejskiej Gminy Osieczna stanowi załącznik                    

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad. 3. Informacja o porządku obrad XVI sesji Rady. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
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Proszę Państwa, porządek obrad pozostaje taki, jaki otrzymaliśmy wraz z zawiadomieniem              

o sesji, w związku z czym informuję, że będziemy realizować porządek obrad otrzymany                 

w terminie wymaganym prawem. Przechodzimy do punktu 4. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. Kto z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu 

z poprzedniej sesji, a jeśli nie ma, to przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa jest za 

przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji, proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni 

przycisk. Dziękuję. Stwierdzam, że Rada Miejska przyjęła protokół z poprzedniej sesji                  

15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska 

Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska 

Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, 

Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert). 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia protokołu z obrad poprzedniej sesji 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa rozpoczynamy część informacyjną. W pierwszej kolejności informacja  

Przewodniczącego Rady. Ja zwykle składam krótką informację, a dzisiaj z oczywistych 

powodów spróbuję to zrobić absolutnie najkrócej jak to możliwe. W ramach składanej 

informacji powiem, że odbyłem dyżury, na których pojawiło się kilka spraw. Te sprawy są                

w toku i będą miały dalszy ciąg, o czym będziecie Państwo informowani. Brałem udział                     

w kilku posiedzeniach Komisji, za nieobecność na pozostałych spotkaniach przepraszam. Tak 

jak powiedziałem jest kilka spraw, które są w toku ale mam nadzieję, że przyjdzie lepszy                    

i bardziej przychylny czas, żebyśmy mogli o nich porozmawiać. Dziękuję. 

Ad. 6. Informacje stałych Komisji Rady o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 6 mamy informacje stałych Komisji Rady. Proponuję Państwu, po rozmowie                  

z kilkoma Radnymi, abyśmy nie czytali informacji stałych Komisji bo są one Państwu 

Radnym znane, co więcej jak wszystkie dokumenty są dostępne publicznie i można do nich 

wracać. Jeśli kogoś coś by w tych informacjach zafrapowało i chciałby wrócić do nich przy 

najbliższej okazji, to informuję, że jest taka możliwość. Dlatego proponuję, żebyśmy tych 

czterech informacji Komisji nie czytali. Nie widzę głosów sprzeciwu, w związku z czym 

uważam, że moja propozycja została przyjęta. Dziękuję. Jeszcze raz podkreślę, że informacje 

Komisji przechodzą ad acta i jak powiedziałem są zawsze dostępne. 

Informacja Komisji Rewizyjnej o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik 

nr 3 do niniejszego protokołu. 

Informacja Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia o posiedzeniach w okresie 

międzysesyjnym stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Informacja Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o posiedzeniach w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Informacja Komisji Budżetu, Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o posiedzeniach 

w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Informacja Burmistrza o jego działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 7 proszę Pana Burmistrza o informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Jeśli Pan Burmistrz ograniczy swoją informację do najważniejszych kwestii, to ze strony 

Rady nie ma sprzeciwu. Proszę. 
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Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję. Szanowni Państwo, w związku z zagrożeniem epidemicznym w naszej Ojczyźnie 

odbyłem szereg spotkań, narad, m.in. w ramach powołanego Sztabu Kryzysowego na 

poziomie naszej Gminy. Kolejne spotkanie odbyło się z Kierownikami jednostek naszej 

Gminy. Pan Burmistrz Kuśnierek uczestniczył w wideokonferencji zwołanej przez Pana 

Wojewodę, w której uczestniczyli wójtowie, burmistrzowie, Pan Starosta Leszczyński. 

Wideokonferencja miała miejsce w siedzibie Starostwa Powiatowego w Lesznie. Brałem 

udział w posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej naszej Gminy. W okresie międzysesyjnym 

realizujemy na bieżąco sprawy, które są nam przypisane i do których jesteśmy zobowiązani. 

Dziękuję.  

Informacja Burmistrza Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik          

nr 7 do niniejszego protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panie Burmistrzu. Proszę Państwa, jeśli są pytania choćby o sytuację kryzysową, to 

myślę, że będzie na to czas w wolnych głosach i wnioskach. 

Ad. 8. Zgłaszanie interpelacji przez Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa w punkcie 8 i 9 mamy interpelacje i zapytania. Zanim oddam Państwu głos              

i sprawdzę czy ktoś chciałby złożyć zapytanie czy interpelację, chciałbym przypomnieć, 

chociaż jestem przekonany, że Państwo o tym wiecie, że interpelacje i zapytania można 

składać również między sesjami. Tak Panie Mecenasie?  

Radca prawny Urzędu Gminy Osieczna Pan Krzysztof Bojarczuk: 

Tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki:  

Ja nie sugeruję, że dzisiaj mamy nie zadawać pytań tylko informuję, że w sytuacji, w jakiej 

przyszło nam żyć i pracować, jest taka możliwość. W związku z tym przypominam o prawie 

zgłaszania interpelacji i zapytań Radnych między sesjami. Interpelacje i zapytania zgłoszone 

w tym trybie są objęte taką samą procedurą jak te zgłoszone na sesji, czyli jest zapytanie, jest 

interpelacja, która zostaje opublikowana w BIP-ie, odpowiedź także jest publikowana. Nie 

trzeba czekać na sesję, żeby dowiadywać się o sprawach istotnych dotyczących naszej 

Gminy. Oddaję Państwu Radnym głos i pytam, kto z Państwa chciałby zgłosić interpelację? 

Nie widzę. Dziękuję.  

Ad. 9. Zapytania Radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Jeśli nie ma interpelacji, to kto z Państwa Radnych chciałby zgłosić zapytanie? Nie widzę. 

Dziękuję. Proszę Państwa zrealizowaliśmy punkt 9. 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady 

Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2019.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 10 mamy podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 

Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2019. Treść tej uchwały i załączników jest 

Państwu Radnym znana. W związku z tym chciałbym przedstawić Państwu Radnym projekt 

uchwały numer kolejny. Czy są pytania do tego projektu ze strony Państwa Radnych? Nie 

widzę. Dziękuję. Rozpoczynam procedurę głosowania. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem projektu tej uchwały w przedstawionym kształcie, proszę podnieść rękę i nacisnąć 

odpowiedni przycisk. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Stwierdzam, że 

uchwała została podjęta jednomyślnie 15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak 

Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg 

Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak 

Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert). 
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Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za rok 2019 stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XVI.113.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 19 marca 2020 r.                       

w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Miejskiej Gminy Osieczna za 

rok 2019 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Osieczna. Mamy projekt uchwały 

numer kolejny. Czy są pytania od Państwa Radnych? Nie widzę. W związku z tym 

przedstawiam projekt uchwały numer kolejny Rady Miejskiej Gminy Osieczna z 19 marca 

2020 r. w sprawie jaką przedstawiłem przed chwilą. Rozpoczynam głosowanie. Kto jest za 

przyjęciem tej uchwały, proszę podnieść rękę i odpowiedni przycisk przycisnąć. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał też proszę zagłosować. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

jednomyślnie 15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak 

Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak 

Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, 

Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert), 0 głosów „wstrzymujących 

się” i 0 głosów „przeciw”. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Osieczna stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XVI.114.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 19 marca 2020 r.                        

w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Osieczna 

środków stanowiących fundusz sołecki.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Otwieram punkt 12, podjęcie uchwały w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Osieczna 

środków stanowiących fundusz sołecki. Mamy projekt uchwały. Projekt uchwały mówi                   

o tym, że wyodrębniamy w budżecie Gminy Osieczna środki stanowiące fundusz sołecki. Czy 

są ze strony Państwa Radnych pytania? Panie Burmistrzu chciałbym zapytać o spotkanie                  

z Sołtysami, jaka jest ich wola w tej sprawie? 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  

Wola Państwa Sołtysów w tej sprawie jest pozytywna. Dzisiaj nie było głosowania jako, że             

z przebiegu spotkania wynikało, iż Państwo Sołtysi są za podjęciem takiego działania. Stąd, 

jak mówiliśmy podczas obrad komisji Rady, w przyszłym roku wprowadzimy fundusz 

sołecki, jeżeli Wysoka Rada podejmie uchwałę w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję Panie Burmistrzu. Jakieś głosy ze strony Państwa Radnych? Proszę Państwa chyba 

rzeczywiście zwyciężył taki pogląd, tak mi się wydaje, ponieważ o funduszu sołeckim 

dyskutowaliśmy na trzech posiedzeniach komisji. Ja, jako Radny od wielu lat byłem 

przeciwny temu funduszowi, ale też jakby dojrzałem do tego, że dlaczego mam być 

przeciwnikiem funduszu sołeckiego, jeśli tak naprawdę, w moim przekonaniu oznacza to 

niewygenerowanie nowych pieniędzy na sołectwa tylko inny sposób ich podziału. W związku 

z tym, jeśli sobie powiedzieliśmy, że tytułem doświadczenia spróbujemy jak funkcjonuje 

fundusz sołecki a przy okazji pozbędziemy się odium takiego myślenia o nas, że my zawsze 

jesteśmy przeciwni funduszowi sołeckiemu, to myślę, że jest to dobra decyzja. Zobaczymy za 
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rok czy potrafimy sobie poradzić z tym funduszem w społeczności niższej od Gminy. Dlatego 

ja będę dzisiaj głosował za przyjęciem uchwały w tej sprawie. Jeszcze jakiś głos? Nie widzę. 

Dziękuję. Proszę Państwa rozpoczynam głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

funduszu sołeckiego. Kto jest za przyjęciem tego projektu w przedstawionym kształcie, 

proszę podnieść rękę i przycisnąć odpowiedni przycisk przycisnąć. Kto jest przeciw? Kto się 

wstrzymał? Dziękuję. Proszę Państwa stwierdzam, że w przyszłym roku w Gminie Osieczna 

będzie obowiązywał fundusz sołecki. Uchwała została podjęta 15 głosami „za” (Forszpaniak 

Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, 

Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, 

Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, 

Skrzypek Robert), 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie wyodrębnienia 

w budżecie Gminy Osieczna środków stanowiących fundusz sołecki stanowi załącznik nr 12 

do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XVI.115.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 19 marca 2020 r.                        

w sprawie wyodrębnienia w budżecie Gminy Osieczna środków stanowiących fundusz 

sołecki stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 

2020 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa, podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna, 

druk numer 116. Mamy autopoprawki, w związku z czym oddaję głos Panu Burmistrzowi. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna 

przedstawi Pani Skarbnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Pani Skarbnik. Proszę. 

Zastępca Skarbnika Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna oraz uwzględnienie wskazań Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Osieczna na 2020 rok. Proponuje się zmianę treści projektu uchwały w związku ze 

zwiększeniem dochodów, załącznik nr 1 i wydatków, załącznik nr 2 oraz załącznik nr 5                  

w sumie o kwotę 390.000,00 zł przesuwając niewykorzystane środki w wysokości 340.000,00 

zł z roku 2019 na 2020, w zadaniu pn. „ Budowa na terenie Gminy Osieczna dróg dla 

rowerów w ramach zadania ograniczenie niskiej emisji na terenie Aglomeracji Leszczyńskiej” 

oraz zwiększając o kwotę 50.000,00 zł na bieżące wydatki w dziale kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego. Uwzględniając wskazania Regionalnej Izby Obrachunkowej                   

w Poznaniu w załączniku nr 5 dotyczącym wydatków majątkowych przenosi się kwotę 

13.500,00 zł z działu 010 rozdział 01095 dotyczącego „Dotacji na dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków – tereny wiejskie” do działu 900 rozdział 90095 

dotyczącego „Dotacji na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków                   

– tereny miejskie”. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję Pani Skarbnik. Proszę Państwa wracamy do porządku obrad i przystępujemy do 

głosowania nad autopoprawkami. Pan Radny Przemysław Skowronek. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek:   

Jeżeli jesteśmy w punkcie 13, to pozwoliłem sobie otworzyć załącznik 5 do tego projektu                         

i tu jest napisane: Zmiany w załączniku nr 6. Czy ten zapis jest prawidłowy? 
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Zastępca Skarbnika Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Tak, ponieważ w uchwale budżetowej z 30 grudnia ten załącznik jest pod nr 6, a w uchwale 

podejmowanej w dniu dzisiejszym stanowi załącznik nr 5. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Przemysław Skowronek:   
Dziękuję za wyjaśnienie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję. Czy są jeszcze pytania ze strony Państwa Radnych? Nie widzę. Proszę Państwa 

rozpoczynam głosowanie nad autopoprawkami zgłoszonymi przez Pana Burmistrza. Kto jest 

za przyjęciem przedstawionych autopoprawek, proszę podnieść rękę i zagłosować. Dziękuję. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Jednomyślnie (Forszpaniak Mirosław, 

Forszpaniak Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak 

Paula, Kolberg Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda 

Sebastian, Mikołajczak Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek 

Robert) przyjęliśmy autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia autopoprawek do projektu uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok stanowi załącznik                

nr 14 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Osieczna na 2020 rok stanowią załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ogłaszam 2 minuty przerwy na przygotowanie projektu uchwały z uwzględnieniem 

przegłosowanych autopoprawek. 

 

P R Z E R W A 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Wznawiam obrady. Proszę Państwa mamy przygotowany projekt uchwały w sprawie zmian      

w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok z uwzględnionymi autopoprawkami. 

Czy są ze strony Państwa Radnych pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę pytań,                   

w związku z tym przedstawiam projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Osieczna na 2020 rok i rozpoczynam głosowanie. Kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem tego projektu w przedstawionym kształcie i treści proszę podnieść rękę                          

i zagłosować. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Uchwała została podjęta 

jednomyślnie 15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak 

Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak 

Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, 

Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert). 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian                        

w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 

protokołu. 

Uchwała nr XVI.116.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 19 marca 2020 r.                        

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Osieczna na 2020 rok stanowi załącznik                

nr 17 do niniejszego protokołu.  

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna na lata 2020 – 2028.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W punkcie 14 mamy uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Osieczna. Mamy również autopoprawkę Pana Burmistrza, w związku z czym poproszę Panią 

Skarbnik o przedstawienie tej autopoprawki. 
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Zastępca Skarbnika Gminy Osieczna Pani Bogna Kaźmierczak: 

Autopoprawki Burmistrza Gminy Osieczna do projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028. Punkt pierwszy.                

W treści objaśnień do projektu uchwały proponowane zmiany dotyczą punktu 1, tiretu 9, 

który otrzymuje brzmienie: w roku 2020 zaplanowano środki z budżetu Unii Europejskiej               

w kwocie 3.828.518,00 zł z tytułu planowanego wpływu dofinansowania zewnętrznego 

zadania pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Świerczyna-Grodzisko-Łoniewo 

wraz z przebudową i rozbudową oczyszczalni ścieków w Osiecznej”. I punkt drugi. Załącznik 

nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa jednostki samorządu terytorialnego: Uaktualniono dane 

dotyczące roku 2020 w związku z autopoprawką projektu uchwały budżetowej, zwiększenie 

dochodów i wydatków o 390.000,00 zł. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa, jeśli nie ma pytań, to zagłosujmy w sprawie autopoprawek 

przedstawionych przez Pana Burmistrza do uchwały o WPF-ie. Kto jest za przyjęciem tych 

autopoprawek, proszę podnieść rękę i zagłosować. Proszę Państwa przyjęliśmy autopoprawki 

Pana Burmistrza 15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak Zbigniew, Glapiak 

Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg Jakub, Kozak 

Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak Mariusz, 

Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert), przy 0 głosach „przeciw”                               

i 0 głosach „wstrzymujących się”. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie przyjęcia autopoprawek do projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

Autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028 stanowią załącznik nr 19 do niniejszego 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W związku z przyjęciem autopoprawek proszę o chwilę przerwy na przygotowanie projektu 

uchwały z uwzględnionymi i przegłosowanymi autopoprawkami.  

 

P R Z E R W A 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Mamy już przygotowany projekt uchwały. Proszę Państwa, w związku z tym wznawiam 

nasze obrady i poddaję pod głosowanie projekt uchwały 117 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028 z naniesionymi poprawkami i jeśli 

nie ma pytań rozpoczynam głosowanie. Kto jest za przyjęciem tej uchwały proszę podnieść 

rękę?  Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał też proszę zagłosować. Nikt się nie wstrzymał, 

nikt nie jest przeciw, w związku z tym 15 głosami „za” (Forszpaniak Mirosław, Forszpaniak 

Zbigniew, Glapiak Jarosław, Helińska Renata, Jaraczewski Robert, Juskowiak Paula, Kolberg 

Jakub, Kozak Marek, Krajewska Krystyna, Lewicki Roman, Łagoda Sebastian, Mikołajczak 

Mariusz, Pietraszewska Ewa, Skowronek Przemysław, Skrzypek Robert) przyjęliśmy projekt 

uchwały. 

Imienny wykaz głosowania Radnych w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany                         

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028 stanowi załącznik               

nr 20 do niniejszego protokołu. 

Uchwała nr XVI.117.2020 Rady Miejskiej Gminy Osieczna z dnia 19 marca 2020 r.                        

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osieczna na lata 2020-2028  

stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Proszę Państwa, dziękuję za część uchwałodawczą sesji. 

Ad. 15. Wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Mamy punkt 15 wnioski, informacje i już tradycyjnie dodaję do niego wolne głosy. Kto                 

z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie, przedstawić jakąś informację? Pan Radny 

Forszpaniak Zbigniew. Proszę. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Zbigniew Forszpaniak: 

Dziękuję. Panie Burmistrzu ja mam następującą sprawę. Rozmawiałem z mieszkańcami  

Maciejewa, chodzi o drogę dojazdową do Górki-Maciejewo-Ziemnice. Mieszkańcy proszą, 

żeby ta droga została wyrównana, gdyż obecnie jest w złym stanie. Trzech mieszkańców 

dojeżdża na pola i proszą, żeby wiosną tego roku ta droga została wyrównana. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Kto z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski? Nie 

widzę. Proszę Państwa chciałbym powiedzieć, że jestem daleki od dramatyzowania, siania 

pesymizmu i czarnowidztwa ale choćby w kontekście tego o czym wspomniał Pan Burmistrz 

na ostatniej komisji czyli o tym, że nasz kraj znalazł się, przez to również nasza Gmina,                       

w takiej sytuacji, zresztą nasz świat także ale powiedzmy, że nie będę mówił o świecie tylko     

o Polsce i naszej Gminie. W mojej ocenie znaleźliśmy się w sytuacji, w której jest dużo 

niewiadomych ale są też rzeczy wiadome. Ja nie sugeruję się doniesieniami medialnymi tylko 

tym, co na co dzień od kilkunastu dni dotyka mnie na przykład jako pracownika, 

przedsiębiorcę. To jest sytuacja, w której przychodzi nam się „z dnia na dzień” zetknąć                       

z dramatycznym spadkiem na przykład naszych obrotów, przychodów, potencjalnych 

zysków, itd. Nie mówię tego po to, żeby wzbudzić w Państwa sercach uczucie litości czy 

współczucia, tylko w kontekście tego o czym mówił Pan Burmistrz. Jest mi niestety dość 

łatwo wyobrazić sobie, że ta sytuacja, która dotyka firmę, w której pracuję i dotyka setki 

tysięcy firm w Polsce, a przez to też pracowników, którzy w nich pracują, a gdyby założyć bo 

to jest dla mnie oczywiste i myślę, że dla Państwa również, że każda gmina, to jest efekt                     

i sukces pomyślności obywateli i firm, które pracują na terenie tych gmin, to nie ma szans, 

żeby ta sytuacja nie odbiła się na finansach firm, Gminy i Polski. Dlaczego to mówię? Panie 

Burmistrzu będę wspierał Pana w każdej decyzji, która będzie, chcę wierzyć, szła ku temu, 

żebyśmy na przykład, jeśli to możliwe, w tym roku zrezygnowali z niektórych, np. inwestycji, 

które być może nie są niezbędne i mogą poczekać na lepszy czas. Jeśli Pan Burmistrz                      

w trosce, a jestem przekonany, że wszystkich nas łączy taka troska, znajdzie sposób na to, jak 

stworzyć bufor bezpieczeństwa dla naszej Gminy i odłożymy niektóre rzeczy albo wydamy 

mniej pieniędzy, bo może się okazać, że odpisu z podatku PIT będziemy mieli znacznie mniej 

i sytuacja naszych mieszkańców, firm ulegnie zdecydowanemu pogorszeniu, to ja chcę 

wierzyć, że lepiej będzie, jeśli będziemy mieli większy bufor bezpieczeństwa. Proszę 

spójrzmy na nasz plan inwestycji w ten sposób, że są rzeczy, które muszą kosztować i trzeba 

zapłacić za pracę, szkoły muszą działać, itd. ale są takie rzeczy, które wynikają z tego czy nas 

stać na to, czy nie. I jak miesiąc temu byśmy powiedzieli, że na pewno nas na coś stać bo 

mamy plan finansowy, mamy prognozę, itd., to ja dzisiaj bym tak nie powiedział. Stąd moja 

prośba do Pana Burmistrza i do wszystkich Radnych, żebyśmy na nasze wydatki spojrzeli                 

w taki sposób. Proszę Państwa wolne głosy. Bardzo proszę Pan Radny Mikołajczak. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak:  

Dziękuję. Moje zapytanie dotyczy ul. Leszczyńskiej w Kąkolewie. Otrzymałem kilka skarg 

dotyczących odcinka ścieżki rowerowej czy chodnika, który jest nie do końca wybudowany 

wzdłuż ul. Leszczyńskiej przy wjeździe na ul. Strzelecką. Jest to odcinek o długości 40 m. 

Mieszkańcy wskazują, że gospodarz co roku tak podoruje chodnik, który miał 1,20 
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szerokości, że teraz ma 80 cm. Jest spora bruzda a z Panem, który tego dokonuje nie mogą się 

porozumieć. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Proszę Państwa, kto jeszcze chciałby zabrać głos w punkcie wolne głosy i wnioski? 

Dziękuję. Proszę Państwa zamykam ten punkt.   

Ad. 16. Odpowiedzi na zapytania i wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Mamy teraz do zrealizowania punkt 16. Panie Burmistrzu proszę o udzielenie odpowiedzi na 

te pytania, na które jest to teraz możliwe. Proszę. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Proszę, żeby na pytanie Pana Radnego Zbigniewa Forszpaniaka odpowiedzi udzielił Pan 

Sekretarz. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

W sprawie równania dróg polnych stosujemy zasadę ustaloną z Państwem Sołtysami czyli             

w czasie kadencji wykonujemy prace na jednej drodze w sołectwie. Każdego roku wiosną, 

jesienią dzwonimy do Państwa Sołtysów, którzy wskazują drogę, która ma zostać 

wyrównana. W bieżącym roku będziemy także takie działanie prowadzić i jeżeli jakieś 

sołectwo nie wykorzystało limitu, o którym powiedziałem, to będzie taka możliwość. 

Dziękuję.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 
Pan Przewodniczący Lewicki wyraził zatroskanie, jak my wszyscy, na temat wydarzeń 

związanych z tegorocznym budżetem również naszego Samorządu. Ja mogę powiedzieć 

odpowiedzialnie bo tak się dzieje, że każdego dnia w gronie nas urzędników dokonujemy 

analiz, zastanawiamy się nad zaplanowanymi w budżecie działaniami. Myślę, że oprócz 

ewentualnych zmian w planie inwestycyjnym, w pierwszej kolejności będziemy proponować 

Państwu Radnym zmiany związane z niektórymi wydatkami bieżącymi, które 

zaplanowaliśmy, a które z powodu istniejącej sytuacji, tj., np. zamknięcia różnych obiektów 

użyteczności publicznej, nie będą wykonywane albo też takie, które mogłyby się odbyć ale 

naszą decyzją, w tym roku, wyłączymy ze skutecznego zrealizowania. Jeżeli chodzi                                      

o ul. Leszczyńską i Strzelecką w Kąkolewie, to w pierwszej kolejności trzeba odpowiedzieć 

na pytanie, czy rzeczony rolnik wykonuje orkę w ramach swojej działki czy też wchodzi                 

w pas drogowy, którym zarządzamy. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

Wchodzi na granicę ścieżki. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Sprawdzimy to, w tym momencie nie umiem nic więcej powiedzieć ponieważ musimy  

zobaczyć jak sytuacja wygląda w terenie, co zrobimy. 

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mariusz Mikołajczak: 

Jest to przy wjeździe na ulicę Strzelecką. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dziękuję. Pani Przewodnicząca Helińska. Proszę. 

Radna Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pani Renata Helińska: 

Ja chciałam tylko uzupełnić to, o czym mówił Pan Przewodniczący czyli zatroskanie                         

o realia sytuacji, w jakiej się znaleźliśmy. Jeżeli rzeczywiście można znaleźć oszczędności                

w ograniczeniu wydatków bieżących, to jest to moim zdaniem lepsze rozwiązanie niż 

ograniczenie inwestycji. Jak wiemy inwestycje wpływają na kondycję finansową naszego 

społeczeństwa, które je realizuje czyli nie powoduje pogorszenia sytuacji finansowej firm, 

przedsiębiorstw, itd. Dlatego jeżeli można i jest to możliwe a słyszymy od Pana Burmistrza, 
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że jest to możliwe przez redukcję bieżących wydatków tych, których nie musimy ponosić to 

uważam, że jest to dobre rozwiązanie chyba, że sytuacja się zmieni i trzeba będzie jeszcze 

dodatkowo gdzieś szukać innych, innych oszczędności. Dziękuję.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Tu i teraz mamy taki czas, że nie tylko dni ale poszczególne godziny każdego dnia przynoszą 

wiele nowych komunikatów, informacji, itd. Ja sadzę, że z tej dosyć skomplikowanej, pełnej 

niewiadomych sytuacji z każdym dniem, tygodniem będziemy wiedzieć więcej. Proszę nam 

wierzyć, wspólnie będziemy działać, żeby wykonać, to co jest niezbędne, co uzgodnimy,                      

a wobec tych czasów, które przed nami podejmiemy takie działania, które uchronią nas przed 

trudnymi sytuacjami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ad vocem. Ja będę się cieszył, jeśli wystarczą redukcje na wydatkach bieżących, które  

skompensują potencjalne braki wpływów do budżetu. Jak już powiedziałem, nie chcę 

uprawiać czarnowidztwa ale w moim przekonaniu powinniśmy być przygotowani na to, że te 

braki mogą być dużo większe niż takie, które mogą być skompensowane redukcją wydatków, 

bieżących. A propos tego, co powiedziała moja Szanowna Koleżanka o inwestycjach, które 

wpływają na prosperity naszego społeczeństwa. Mam wrażenie, że w samorządach trochę za 

łatwo wszystkie wydatki nazywamy inwestycjami. Miałem nie mówić o konkretnych 

rzeczach ale jak dyskutujemy to powiem. Trwa przetarg na remont byłej siedziby GOK-u, 

który ma kosztować kilkaset tysięcy. Ja, Panie Burmistrzu bym się wstrzymał z tym 

wydatkiem. I żeby nie było tak, że ciągle mówię o tym zadaniu, to dla mnie na przykład, jeśli 

powiedzieliśmy sobie, a ja od kilku lat proszę, żebyśmy zbudowali na nowo wieżę „Jagoda”, 

to uważam, że w tym roku powinniśmy z tego pomysłu zrezygnować, czy to będzie 

kosztować 100.000,00 zł czy 150.000,00 zł, to nie jest inwestycja, która przynosi pieniądze. 

Ja mówię o takich rzeczach. I tak jak warto, jak proszę i bardzo się cieszę, że wszyscy 

chcemy odbudować wieżę „Jagoda”, to dzisiaj uważam, że jakbym miał wydać 100.000,00 zł 

czy 150.000,00 zł na wieżę „Jagoda”, to poczekałbym z tym wydatkiem do przyszłego roku. 

Takie samo mam zdanie na temat remontu budynku przy Placu 600-lecia w Osiecznej. Będę 

się cieszył, jak Pan Burmistrz będzie miał rację, że w obecnej sytuacji wystarczy redukcja na 

wydatkach bieżących. Może jestem przesadnie ostrożny i dlatego powiedziałem to, co myślę 

o naszych finansach o koniecznych i niekoniecznych wydatkach ponoszonych z budżetu 

Gminy. W moim przekonaniu nic się nie stanie, jeśli niektóre sprawy poczekają pół roku czy 

rok. Może się okaże, że będziemy musieli zasilać finansowo na przykład Szpital w Lesznie,  

wczoraj Samorząd Leszna przekazał na ten cel 400.000,00 zł. Ja wiem, że my nie musimy 

ponosić takich wydatków, to nie jest nasze zdanie ale może się okazać, że sytuacja tak 

dramatycznie się rozwinie, że będzie taka konieczność. Chyba za tydzień rozstrzygamy 

przetarg na prace, które maja kosztować najprawdopodobniej kilkaset tysięcy złotych, które 

mamy włożyć w budynek starego GOK-u, który już trochę czasu czeka. To tylko tak                            

w ramach wymiany wolnych myśli. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Panie Przewodniczący! Działania, które mają wspomóc sytuację związaną z naszym 

szpitalem są w fazie uzgodnień z Kolegami wójtami i burmistrzami. Rozmawiamy o tym, jaką 

formułę i w jakiej wysokości zaproponuję Wysokiej Radzie, a oni w swoich gminach pomoc 

dla Szpitala w Lesznie. Jeszcze nie mam odpowiedzi od wszystkich wójtów, burmistrzów 

jaką kwotę każdy z nas chciałby zaproponować na ten cel. Działamy w imię myślę dobrej 

praktyki, że przekazujemy podobne kwoty na różne tego typu dotacje czy wspomożenie 

funkcjonowania innych instytucji. Na ten moment jak rozmawiamy, jak trwa sesja, mówimy                

o propozycji z takich samorządów jak Osieczna między 40.000,00 a 50.000,00 zł. Chcę                      

Państwu powiedzieć, na co wcześniej wskazałem, że o bieżących sytuacjach dziejących się    

„z godziny na godzinę”, jak będziemy mieli skrystalizowane pomysły będę Wysoką Radę 
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informował. Zapowiadam, że być może wkrótce zajdzie potrzeba zwołania sesji, która nawet 

jak będzie miała znamiona nadzwyczajnej, to poprosimy Wysoką Radę o podjęcie decyzji                

w sprawie skutecznego przekierowania środków do Szpitala w Lesznie.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Dziękuję Panie Burmistrzu. Pan Burmistrz Kuśnierek. Proszę. 

Zastępca Burmistrza Gminy Osieczna Pan Stefan Kuśnierek: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni! Przysłuchując się temu co przekazał Pan 

Przewodniczący powiem, że jak najbardziej należy oszczędnie dysponować środkami 

pochodzącymi z budżetu. Natomiast w moim odczuciu nie do końca byłbym za tym, żeby                

w znaczący sposób ograniczać inwestycje. Stopień uzbrojenia w infrastrukturę różną 

wodociągową, kanalizacyjną, drogową na terenie naszej Gminy jest znaczny. Idąc tym tropem 

moglibyśmy cały rok nie podejmować żadnych działań inwestycyjnych bo nic by się nie stało, 

jakbyśmy nie zmodernizowali jakiejś drogi, nie rozbudowali jakiejś sieci wodociągowej czy 

kanalizacyjnej, a to jednak trzeba działać bo czas ucieka. Dlatego uważam, że przy całej 

roztropności nad finansami nie byłbym za tym, żeby w znaczącym stopniu ograniczać 

inwestycje. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Ja się w pełni się z Panem Burmistrzem Kuśnierkiem zgadzam i tylko powtórzę, że ja nie 

powiedziałem o wstrzymaniu inwestycji, ja nie powiedziałem o znaczącym ograniczeniu 

inwestycji. Ja powiedziałem o spojrzeniu na nasze inwestycje pod kątem tych, które są 

niezbędne i tu się w pełni zgadzam, jeśli chodzi o infrastrukturę czyli te perspektywiczne 

czynniki rozwoju ale chcę też widzieć wydatki zwane inwestycyjnymi, które w moim 

przekonaniu, w obliczu trudnej sytuacji mogą na realizację jeszcze poczekać. Trzeba te 

decyzje podejmować z dużą ostrożnością, żeby nie wpaść w pułapkę i tu się zgadzam                     

z Panem Burmistrzem Kuśnierkiem, tzw. marazmu inwestycyjnego. Kto z Państwa jeszcze 

chciałby zabrać głos? Nie widzę. Dziękuję. 

Ad. 17. Zakończenie obrad XVI sesji Rady.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
Proszę Państwa zamykam obrady XVI sesji Rady Miejskiej. Życzę Państwu wszystkiego 

dobrego, dużo zdrowia, dziś to podkreślam w sposób szczególny i do zobaczenia. 
 

 

     Protokołowała       Przewodniczący obrad 

 
 Małgorzata Nowak              Roman Lewicki 
 


